MINISTRY OF EDUCATION OF THE REPUBLIC OF BELARUS STATE EDUCATIONAL ESTABLISHMENT "SCHOOL OF BUSINESS OF THE BELARUSIAN STATE UNIVERSITY"

Department of Finance and Management

Master's Thesis abstract

FORMATION OF THE FINANCIAL MARKET AND ITS ROLE IN STIMULATING THE DEVELOPMENT OF THE ECONOMY

MA Chaoxi

Supervisor I.A.Lavruhina Ph.D. in Economics, Associate Professor

Minsk, 2024

Master's thesis: 65 pages, 8 figures, 2 tables, 55 sources, 1 app.

FINANCIAL MARKET, FINANCIAL SYSTEM, CHINESE ECONOMIC SYSTEM, ECONOMIC DEVELOPMENT, GOVERNMENT REGULATION, DEVELOPMENT PROSPECTS

The purpose of the master's thesis is to identify the regularities of the formation of the financial market in the People's Republic of China and its impact on economic development.

The relevance of the master's thesis is to determine the peculiarities of the formation and development of the financial market in China, as well as its impact on the economic development of the country.

The object of the research is the financial market of China

The subject of the study is the formation of the financial market and its impact on China's economic development.

Research methods of the master's thesis are: methods of logical and theoretical generalization and comparison, induction and deduction, unity of historical and logical, statistical analysis, methods of expert evaluations, as well as analytical methods of collecting and processing information, systematic approach.

Scientific novelty of the research: a detailed analysis and assessment of the formation of China's financial market and its impact on the economic development of the country was proposed. In addition, a study of the prospects for the development of China's financial market in terms of the main trends and threats to the development of China's economy was conducted.

Area of possible practical application: the experience of China's financial market development may be of interest to other developing countries.

The author confirms that the analytical material presented herein correctly and objectively reflects the state of the process under study, and all theoretical, methodological provisions and concepts borrowed from literature and other sources are accompanied by references to their authors.

Магистерская работа: 65 страниц, 8 рисунков, 2 таблицы, 55 источников, 1 приложение.

ФИНАНСОВЫЙ РЫНОК, ФИНАНСОВАЯ СИСТЕМА, КИТАЙСКАЯ ЭКОНОМИЧЕСКАЯ СИСТЕМА, ЭКОНОМИЧЕСКОЕ РАЗВИТИЕ, ГОСУДАРСТВЕННОЕ РЕГУЛИРОВАНИЕ, ПЕРСПЕКТИВЫ РАЗВИТИЯ

Целью магистерской диссертации является выявление закономерностей становления финансового рынка в Китайской народной республике и его влияние на экономическое развитие.

Актуальность магистерской диссертации заключается в определении особенностей становления и развития финансового рынка Китая, а также его влияния на экономическое развитие страны.

Объектом исследования является финансовый рынок Китая

Предметом исследования является формирование финансового рынка и его влияние на экономическое развитие Китая.

Методами исследования магистерской диссертации являются: методы логического и теоретического обобщения и сравнения, индукции и дедукции, единства исторического и логического, статистического анализа, методы экспертных оценок, а также аналитические методы сбора и обработки информации, системный подход.

Научная новизна исследования: предложен детальный анализ и оценка формирования финансового рынка Китая и его влияния на экономическое развитие (рост) страны. Кроме того, было проведено исследование перспектив развития финансового рынка Китая с точки зрения основных тенденций и угроз развитию экономики Китая.

Область возможного практического применения: опыт развития финансовых рынков Китая может представлять интерес для других развивающихся стран.

Автор подтверждает, что представленный в нем аналитический материал правильно и объективно отражает состояние изучаемого процесса, а все теоретические и методологические положения и понятия, заимствованные из литературных и других источников, сопровождаются ссылками на их авторов.